



四川省仪陇中学校教学设计表
[bookmark: _GoBack]备课时间： 2024年8月25日           
	年    级
	高20   24   级
	学   科
	英语

	课题名称
	Into the wild
	课   型
	阅读课

	设 计 者
	唐勇，贺钦，段晓丽
	课   时
	第   2   课时

	育  人
目  标
	呼吁同学们保护野生动物，并积极提出保护野生动物的措施

	学  习
目  标
	[bookmark: OLE_LINK1]① To know the style of the scientific exposition, and think critically about the phenomenon.


	
	②To identify the cause and effects.


	
	③To have a better understanding of relationships between humans and animals and respect nature.


	学  习
重  点
	Sort out the text structures and learn the long and difficult sentenses 
	学  习
难  点
	Retell the text according to structures;migration-truth-conclusion

	核  心
问  题
	Human activity will affect animals in the wild

	课  时
目  标
	①Read the text and try best to understand the text

	
	②List the text structures

	
	③Retell the story

	教学过程

	
	学习内容
	教师活动
	学生活动
	设计意图

	任务一
	学生能够理解英 国人饲养宠物的 情况并感知人与 动物和谐共处的 关系。
	1. T plays a video to help Ss understand how British keep pets, and think about the       relationship between humans and animals.
	Ss watch a video to    understand the topic, and share the              relationships they can think of between        humans and animals.
	引入话题并启发 学生思维。

	[bookmark: OLE_LINK2]任务二
	学生能够分辨迁 徙和不迁徙的动 物，并说明原因。
	2. T asks Ss to turn to P50, look at the pictures and ask the question:
Which of the six animals will migrate? And why?
	Ss look at the pictures on P50 and figure out the animals that          migrate.
	创设情境，引导学 生分辨会迁徙的 野生动物及其习 性，激活学生背景 知识和学习兴趣。

	[bookmark: OLE_LINK3]任务三
	
学生能够预测课 文内容并自主提 问。
	3. T asks Ss to read the title   and ask questions by              themselves basically from the aspects of 5W1H.
	Ss ask questions they want to know about  monarch butterflies   from the aspects of
5W1H.
	
引导学生通过阅 读说明文标题预 测课文内容，自主 设问。

	任务四
	学生能够获取、  概括和加工信息。
	4. T asks Ss to read the      passage quickly to find the answers to the questions.
5. 1) What basic facts can we learn from the text about monarch butterfly’s               migration?
2) Can you find out how the butterflies manage to   complete the long and
difficult journey?
	Ss read the passage quickly,       
find the answers to the questions and answer them one by one.  
	引导学生快速阅 读课文，理解基本 信息，理清文章结 构，回答同学前面 的自主提问。

	任务五
	
学生能够通过阅 读并完成思维导 图来归纳总结原 因。
	T asks Ss to answer the   question and conclude the   ways the butterflies manage to complete the journey. T organizes a discussion to infer more reasons. How do they travel the long distance with such a short life span?

	Ss conclude the ways mentioned in the       passage that the         butterflies manage to
complete the journey.
Ss have a discussion  to infer more reasons.
	引导学生总结、分析帝王蝶寿命如此短暂却能完成长途迁徙的原因，推断其他原因，以
引发学生进行批 判性思维。

	
	学生能够分析现 象背后的原因， 并结合补充材料 进行批判思维。
	T plays a video for Ss to    listen and watch, and ask a question. What words would you like to use to describe the migration?
	Ss watch the video, and discuss to find
more reasons.
	引导学生总结、分析帝王蝶寿命如此短暂却能完成 长途迁徙的原因，推断其他原因,以
引发学生进行批判性思维。

	任务六
	
学生能够通过阅 读并完成思维导 图来归纳总结原 因。
	 T asks Ss to answer the     question and conclude the reasons why the butterflies are disappearing. Why is it disappearing? And what has been done to change the situation?
	Ss answer the question and conclude the reasons

	引导学生总结并 分析原因。

	
	
学生能够应用语 篇信息，并利用 相关信息发出倡 议。
	 T organizes Ss to do a role play to be volunteers of the    organisation CONSERVE      MONARCHS. Ss should        make a speech to help people know more about the              butterfly and call on people to help them.
(可以板书图示及关键词为 线索，详见下方板书设计) 2. T guides the rest Ss act as
audiences and judges to mark
	1. Ss make a speech to help people know        more about the            butterfly and call on    people to help them.   2. The rest Ss mark     the performances of    the “volunteers” from 4 aspects: facts,           wonders, troubles and actions.
	组织学生进行角 色扮演，作为“帝 王蝶保护组织”的 志愿者发表演讲,介绍帝王蝶的基本情况、迁徙的奇观、面对的困境及人们的保护措施， 并发出倡议。

	作  业
设  计
	Homework：  — Writing
一．以“Protect Wild Animals”为题，写一篇 120 字左右的短文。要求包括以下要点，可适当添 加细节，使文章完整通顺。
1.  意义:  野生动物与人类的生活息息相关;
2.  现状:  野生动物正在被过度捕杀;
3.  后果:  生态平衡被破坏;  人类受到大自然的惩罚;
4.  建议:  严惩盗猎者;  提高环保意识;  建立自然保护区。
参考词汇: 1.  自然保护区 nature reserve    2.  生态平衡 the balance of nature
3.  非法的 illegal        4.  保护野生动物 protect Wild Animals
二．作业设计表上词汇巩固练习

	板  书
设  计
	[image: ]

	教  学
反  思
	Teachers should help students complete the said output task .
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